
  

 
 

Fællesbestyrelsen  

Tirsdag d. 27. august kl. 17.00 – CA. 19.00 

Vel mødt i personalerummet i NR. NEBEL😊 

 

Deltagere (udsendt til) 

 

 

 

 

 

 

Inviterede:  

 

Afbud: Louise Christensen, Mette 

Kristina, Mette Alsaker, Thomas, 

Marianne, Heidi og Lisbeth 

 

Mødeleder: Hans Martin 

 

Hans Martin Stage (formand), Janni Linding Jessen 
(næstformand),  
Forældre: 
Jette Nygård, Andersen, Louise Christensen, Rebecca 
Lyhne Oster, Louise Skødeberg Nielsen, Sigfred R. Kyhn, 
Felix Thomas, repræsentant fra „Børnehavens Venner“  
Medarbejdere: 
Thomas Sørup Mortensen, Marianne Rasmussen, Heidi 
Danielsen, Lisbeth Danielsen 
Elevråd: 
 
Ledelse:  
Mette Alsaker, Morten Flyvbjerg Rosendahl, Mette Kristina 
Sørensen, Lone Vendelbo, Lene Korsgaard 

  
Tid Dagsorden Referat 

 
5 
min. 

 
Velkommen til de nye FB-
repræsentanter 
Tjek på referat og dagsorden 
 

 
Velkommen til vores nye elevrådsrepræsentanter, 
Husein 9X og Benedichte fra 9Y 
Ny forældrerep. Felix Thomas. 
Hans Martin orienterede om de øvrige repræsentanter 
 

 
20 
min. 

 
Status/ input (ca. 5 min) fra hver 
matrikel med fokus på såvel de gode 
historier som eventuelle udfordringer 
 
 

 
NN: God opstart, fokus på 7. årgangs opstart. Lærerne er 
optimistiske. Skolestarterne (bh.kl. og 1. kl.) skal vænne 
sig til opstarten.  
Udskolingen udfordret på elever, der ikke må bruge App-
writer (gul) til prøverne. Arbejder på, at lærerne skal 
trænes til at hjælpe disse elever. 
 
Lunde: Rigtig god start. Bh. kl. er den eneste klasse, der 
ikke samlæses. Øvrige klasser samlæses (21, 43, 65) Det 
fungerer godt. Kan være et stort fagligt spænd. 
Lærerressourcerne prioriteres derfor, så to-voksen 
lektionerne bruges, hvor det er hensigtsmæssigt. 



INNO: Fokus på fællesskabet. Været godt – også lærerne 
ressourcemæssigt. 
Lunde by Night starter den 5. sept. 
 
Outrup: I løbet af sidste skoleår to nye lærere (okt. og maj) 
Pr. 1. juli lærer, barselsvikar og 1. aug. bh. kl. leder. 
Stillingsopslag på skolepædagog, samtaler på torsdag.  
Det betyder mange nye medarbejder. Har været positivt 
for arbejdspladsen og udfordret ”vi plejer” på den gode 
måde. 
Elev fraflyttet til Esbjerg og ny elev kommer fra 
Blåvandshuk, tilflytter til distriktet. 
INNO: Mellemtrinnet lavet scrumboard, fungerer fint. 
Aktive elever generelt, glade for selv at kunne vælge. 
Indskolingens elever er udfordret på it-kundskaber, 
kræver mere guidning 
 
Intet fra elevrådet. 
 

 
20 
min. 

 
Mødeforslag: 
 
Tirsdag d. 8.10 – kl. 17.00  
(fastlagt møde med oplæg/drøftelse 
ved Rob Houben) 
Torsdag d. 7.11 – kl. 19.00 
Mandag d. 9.12 – kl. 17.00 
Tirsdag d. 14.01 – kl. 19.00 
Onsdag d. 19.02 – kl. 17.00 
Torsdag d. 20.03 – kl. 19.00 
Mandag d. 28.04 – kl. 17.00 
Tirsdag d. 27.05 – kl. 19.00 
Onsdag d. 18.06 – kl. 17.00 
 

 
Husk: 
Fastlæggelse af temadag med elevråd 
Temaaften med forældrerødder 
 
Tirsdag den 8. oktober vigtigt 
 
Forvaltningen on-line 24/9 kl. 18.30 – 20.45: for alle 
nyvalgte (Felix) – Hans Martin og Lene lave oplæg om 
deres samarbejde 
 
22/10 kl. 18.30 – 21 for hele bestyrelsen – Tema møde 
 
12/11 for formand og næstformand 
 

 
10 
min. 

 
Kort orientering om forslag til budget 
2025 – 2028  
Se bilag 
 

 
FB/MED ingen høringssvar 
 
Vi skal ikke give høringssvar, da der ikke er tale om 
besparelser. Det er kun for Fælles- og Hoved MED 
Lene orienterede om enkelte dele, herunder indsatsen 
omkring skoleværing og kompetencer til skolerne, så der 
kan skabes mulighed for at bringe børnene tilbage fra 
specialskolen til distriktsskolen samt kompetencer til at 
hjælpe eleverne med skoleværing. 
 

 
30 
min. 

 
Forretningsordenen 
Årshjul 
Se bilag 
 
Drøftelse af relevante tilsyn i dette 
skoleår 
 

 
Venter til næste møde, da vi ikke er så mange 
repræsenteret 

   



5 
min 

Fotografering (d. 9.-11. sep) 
 

Ajourført fotorammen. Felix fotograferet, hvis øvrige 
ønsker omfoto, så kan man kontakte Inger. 

 
15 
min 

 
Skoleudviklingsprojekt /Agora 
Foreløbige procesplan(datoer) 
 

 
Tre spor 

1. Train the trainers – lærerne, der får en uddannelse 
(ambassadører) 

2. Ledelsesspor – ledelsesperspektivet 
3. Hele skolen – fredag 

 
Vi er på begynderplan. Alle skal arbejde med feedback. Det 
er specielt det, vi har fokus på som ledelse. 
Kommunikation til forældrene. 
 
Rob og Rob kommer i uge 41, hvor også mødet med 
fællesbestyrelsen er planlagt 
 
Rob og Rob kunne først starte til oktober, derfor er vi 
startet op med fredagene på eget niveau. 
 
Forslag om at få Varde Kommunes informationsafdeling til 
at lave en lille film til Facebook. Lene tager det med til 
skolechefen. 
 

 Orienteringspunkt (lukket punkt) 
 

Lene orienterede. 

 
 

 
Punkter til kommende møder 

 

 
Drøftelse af hvad vi kan gøre for at give Blåbjergskolen 
mere positiv opmærksomhed: 
 
”Hjernen og Hjertet” 
 
Tilsyn 
 
Meddelelsesbogen 
 
 

 
 
FORSLAG TIL KOMMENDE TILSYN 

 
- Antimobbestrategi 
- Budget 
- 2-voksenordning 
- Fravær 
- Bevægelse 
- Kreative fag 

 
UDFØRTE TILSYN  
 
2021/22 
 

 
- Inklusion/AKT 
- Budget 
-  

 
2022/23 

 
- Digitale strategier 



- Budget 
-  

 
2023/24 

 
- Budget 
- 2-voksenordning 
- Dagtilbud 

 

 


